
 
 

PLAATSELIJK BELANG KALENBERG – HOOGEWEG 
JAARVERSLAG 2023 

 
In het verslagjaar 2023 zijn zeven bestuursvergaderingen en twee algemene 
ledenvergaderingen gehouden. De verslagen kunnen worden gevonden op de website 
Kalenberg.nu. 
Met verschillende onderhoudswerkzaamheden in Kalenberg werd goede voortgang 
gemaakt. 
 
Voortgang onderhoudswerkzaamheden 
Bruggen 
Het onderhoud aan de grote brug in Kalenberg Noord wordt binnenkort afgerond. 
Ook het onderhoud aan de ophaalbrug is gedaan. De fietsbruggetjes in Noord worden in 
2024 onder handen genomen. 
 
Visplek rolstoelgebruikers 
Het project loopt nog steeds. Onderlinge afstemming tussen Staatsbosbeheer en de 
gemeente verloopt langzaam. 
 
Steunmast 
Na het bericht van Vodafone in mei vorig jaar dat de mast waarschijnlijk bij de Vlodderbrug 
geplaatst gaat worden is zeer recent van Vodafone vernomen dat de Provincie de 
vergunning daarvoor heeft afgewezen. Dit tot grote verrassing van de Gemeente die nu aan 
het uitzoeken is wat er aan de hand is. 
 
Loswal 
De Gemeente zal binnenkort met een nieuw ontwerp komen voor het aanpakken van de 
Loswal. 
 
Kalenbergerpad 
Er wordt momenteel door de Gemeente gewerkt om de juiste vergunning te krijgen. De 
Gemeente gaat er vooralsnog vanuit in 2024 met de werkzaamheden voor de verbreding 
van het fietspad te kunnen beginnen.  
 
ALV - Statutenwijziging 
De ALV van 21 april werd bezocht door 36 leden, die van 8 mei door 17 leden. 
Tijdens de ALV van 21 april werd een presentatie gegeven door de gebiedsmanager van 
Staatsbosbeheer over een groot aantal actuele zaken in de Weerribben. 
 
De jaarrekening kreeg een positief advies van de kascommissie en werd door de 
ledenvergadering goedgekeurd. 
De nieuw kascommissie zal bestaan uit Frans Steine en Derk ten Klooster. 
 
Tijdens de Algemene Ledenvergaderingen van 21 april en 8 mei 2023 werd uitgebreid 
gesproken over de statutenwijziging. Deze was onder meer nodig in verband met de nieuwe 



Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen. Omdat het vereiste aanwezigheidsquorum op 21 
april ontbrak, moest een tweede ALV gehouden worden op 8 mei. Daarin werd de 
statutenwijziging goedgekeurd.  
 
Excursie Staatsbosbeheer 
Naar aanleiding van de presentie door Staatsbosbeheer tijdens de ALV organiseerde SBB op 
19 juli een excursie onder meer naar de Kooi van Pen om uitleg te geven over de geplande 
werkzaamheden in de Weerribben. De inschrijving was binnen no time vol. Met een volle 
boot (28 deelnemers) werd een mooie avond beleefd. 
 
Enquête Windesheim studenten 
Naar aanleiding van een initiatief van Plaatselijk Nut Wetering werd in mei door studenten 
van Windesheim onder de inwoners van Kalenberg, Ossenzijl en Wetering een enquête 
gehouden over het toerisme in de Weerribben.  
Tijdens een bijeenkomst op 14 december jl. in het KGH werd in aanwezigheid van wethouder 
Jongman een toelichting gegeven op de conclusies van de enquête. Er was een goede 
opkomst van zo’n 60 personen. Noch uit de enquête noch uit de discussie zijn nieuwe 
inzichten naar voren gekomen. 
 
Nieuwjaarsborrel 
De afgelopen Nieuwjaarborrel van 13januari jl. werd bezocht door zo’n 40 leden.  
De firma Pantry gaf een presentatie over een nieuw opgestarte self-service winkelvorm die 
in een paar gemeenten in Nederland opgestart is. 
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